
Zápis 
 

z výroční konference ČSGA konané dne 23. února 2008 v 11.00 hod. v Hotelu Golf v Praze Motole. 
 

Členové ČSGA byli seznámeni  s místem a dobou pořádání konference na internetových stránkách 
ČSGA. 
 
Přítomni: výbor a členové ČSGA dle prezenční listiny, celkem, 33 členů  
 
Zapsala: Milena Keplová, zpracoval a doplnil: R. Matolín 
 
Konference probíhala dle uveřejněného a konferencí schváleného programu: 

1. hodnocení činnosti  za rok 2007.  2. výsledek hospodaření 2007. 3. plán činnosti na rok 
2008. 4. rozpočet na rok 2008, stanovení výše členských příspěvků. 5. změna soutěžního 
řádu. 6. úprava stanov. 7. ME družstev v Čeladné. 8. diskuze, různé. 

 
K bodu 1. Nominační turnaje byly většinou obsazeny přes kapacitu hřišť. Ostatní turnaje byly 
méně navštíveny, což způsobuje následně v dalším roce problémy při zajišťování hřišť pro ST 
a získávání výhodných startovních fee pro hráče. Doufáme, že členové při volbě návštěvy 
turnajů toto vezmou na vědomí. Obě mistrovství družstev v Šilheřovicích  měla maximální 
možnou účast, taktéž mistrovství jednotlivců v K. Varech. Avizované zlepšení výkonnosti 
brutto kategorie hráčů společnou hrou na turnajích s profesionály se nedostavilo. Na ME 
v Góteborgu bylo naše brutto družstvo 16., tj. nejhorší umístění v historii naší účasti na těchto 
mistrovstvích. Podobné to bylo i na ME družstev pořádaném EGA ve Slovinsku. Jediným 
naším úspěchem bylo vítězství brutto družstva při tzv. Monarchy Trophy – turnaje šesti 
národů. Dobře se též umístilo družstvo žen na neoficiálním mistrovství Evropy v polovině 
zúčastněných národních družstev. Nejlepším seniorem roku byl vyhlášen Petr Hoffman a 
seniorkou Vlasta Peterková oba z GC K. Vary. Senior tour  byla velmi úspěšná a  zúčastnil se 
jí přes tisíc hráčů. 
V minulých dvou letech 2006 a 2007 se zúčastnila evropských turnajů družstva žen a 
superseniorů, tj hráčů nad 70 let. Vzhledem k těmto novým mistrovstvím zvýšily se náklady 
na soutěže, a proto jsem požádali ČGF o zvýšení dotace. Předložili jsme finanční rozvahu na 
léta 2008 až 2011, ze které je zřejmé, že i přes předpokládané zvýšení příspěvků každý rok o 
50,- Kč, bude chybět ročně cca ¾ stávající dotace ČGF. Předběžně, před konferencí ČGF, se 
nejeví zvýšení dotace jako reálné. 
 
K bodu 2. Výsledky hospodaření za rok 2007 byly předloženy revizní komisi ČSGA, která po 
kontrole dokladů neshledala v účetnictví rozdíly ani závady. Všechny doklady budou dále 
předloženy daňovému poradci, který zpracuje účetnictví a vyhotoví a podá daňové přiznání 
příslušnému finančnímu úřadu. 
 
K bodu 3. Kalendář Senior tour je vypracován a zveřejněn na internetových stránkách, MM 
ČR bude na hřišti GC Konopiště, Mistrovství družstev bude v Šilheřovicích. 
 
K bodu 4. Rozpočet na rok 2008 bude zpracován a předložen výboru a revizní komisi po 
konferenci ČGF, která se bude konat v březnu 2008. 
Konference hlasováním rozhodla, že změna Stanov bude připravena a předložena konferenci 
v roce 2009. Na této konferenci bude projednáno zvýšení příspěvků za rok 2008 a 2009 tj o 2 
x 50,- Kč a bude o něm hlasováno. 
 



K bodu 5. Jiří Císař – STK přednesl návrh změny soutěžního řádu. Mimo jiné se změna týká 
účasti  pouze jednoho šestičlenného družstva mužů a jednoho čtyřčlenného družstva žen 
z každého klubu na Mistrovství družstev v Šilheřovicích. K tomu se rozvinula diskuze za 
účasti J. Mrůzka z RGCML, p. Ráže a p. Fišera z GC Jinačovice, p. Mrskoše z GC Praha a 
dalších. Závěrečné hlasování tento návrh schválilo. Všechna družstva mužů a žen budou hrát 
v Šilheřovicích. 
 
K bodu 6. Úprava stanov viz K bodu 4. 
 
K bodu 7. Hlavní náplní roku 2008 je uspořádání ME a Evropského poháru UESGA 
v Čeladné v červenci 2008.   Zúčastní se 22 evropských národních družstev, tj. 264 hráčů a 
cca 80 doprovázejících osob. Turnaje se hrají na 2 osmnácti jamkových hřištích v Čeladné. 
Pořádání mistrovství  je organizačně velmi náročné, ale může být pro ČSGA finančně 
úspěšné. 
 
K bodu 8. Diskuze se zabývala potřebou  organizovat pro hráče s vyššími HDP regionální 
turnaje, kde by se mohli tito hráči a hráčky lépe uplatnit a  turnaje by byly pro tyto hráče 
dostupnější a zajímavější. Jiří Svoboda již vypracoval návrh organizace takových turnajů 
v Brněnském regionu. Výbor se bude touto problematikou dále zabývat.   
 
Diskuze byla ukončena ve 14.00  hod. Radim Matolín poděkoval za aktivní účast přítomným 
seniorům a konferenci ukončil. 
 
Zápis bude uveřejněn na internetu. 
  


